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CUIDEM BCN A SANT ANDREU  

TAULA D’ESPAI PÚBLIC DEL BARRI DE BON PASTOR 

DISTRICTE DE SANT ANDREU 

Data: 02/03/2022  Horari: 18:00 – 19:20 h 

Lloc: SCE Bon Pastor, plaça de Robert Gerhard, 3. 08030 Barcelona 

 

ORDRE DEL DIA: 

1. Presentació CuidemBCN 

2. Presentació nova contracta de neteja 

3. Torn de preguntes obert 

TAULA PRESIDÈNCIA:  

Antonio Fortes (conseller de barri), Natàlia Feu (referent neteja), Carlos Romero (referent 

manteniment) 

ASSISTÈNCIA AJUNTAMENT:  

Gerard Sentis (tècnic de barri), J.M Homdedeu 

ASSISTÈNCIA CIUTADANIA: 7 persones (2 dones, 5 homes) 

ENTITATS PRESENTS: Associació veïnal Bon Pastor, Transforma’t Bon Pastor, representant 

empreses del barri i biblioteca de Bon Pastor. 

 

COMENTARIS DE LA CIUTADANIA SOBRE EL PLA CUIDEM BARCELONA I LA NOVA CONTRACTA 

DE NETEJA I RECOLLIDA DE RESIDUS: 

Quant a la neteja i la recollida de residus: 

 El veïnat està satisfet amb l’idea que els nous vehicles siguin elèctrics, ja que el soroll 

de vehicles al barri és un problema freqüent. Però els preocupa el soroll que poden fer 

els camions que netegen contenidors.  

 Preferència pel baldeig diürn, sobretot a l’estiu que moltes cases tenen les portes i 

finestres obertes a la nit per la calor. A més, preocupa que si es du a terme el baldeig 

de nit, la gent no vegi com es neteja i pensin que no es fa.  

 Els nous contenidors tenen una boca més gran per poder llençar materials més grans 

però el vidre manté l’entrada circular i no es pot aixecar. En un barri on hi ha molta 

indústria que genera deixalles de gran mida que no entren al contenidor verd i es 

deixa el vidre a terra. [Pendent de Resposta] 

 Es demana si en aquest pla de xoc la zona del polígon industrial es duran a terme les 

mateixes accions que a la resta del veïnat o rebran un tractament especial. 
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 Les voreres del carrer Torrent de l’Estadella i voltants sempre estan brutes i el 

paviment està en molt mal estat. A la zona de La Maquinista passa el mateix, és 

necessari un manteniment del terra. [Pendent de resposta] 

 Hi ha interès per conèixer quin tipus de comunicació hi haurà amb les entitats per 

resoldre problemes. 

 S’insisteix que les escoles, AMPA’s i AFAS haurien de venir a les passejades, ja que 

són col·lectius que es veuen molt més afectats per les problemàtiques del barri i 

haurien de donar el seu punt de vista i ser escoltats. 

 

Quant a parcs i jardins: 

 Han arribat informacions contradictòries sobre el manteniment dels parcs i qui farà 

les podes dels arbres. 

 

RESPOSTA DE REGIDORIA I TÈCNICA: 

 Tots els mecanismes dels camions són elèctrics i, per tant, faran menys soroll també 

en netejar. 

 La qualitat de la neteja està garantida, el baldeig a la nit és més eficient i és molt 

menys molest pel veïnat. La gent veurà que tot està net al matí i sabran que s’hi ha 

actuat.  

 Es pren nota sobre la mida dels contenidors verds i es donarà resposta a la sessió de 

retorn. 

 Es preveu fer neteges més a fons a la zona del polígon. Actualment, ja es treballa fent 

intervencions, però la gestió de residus d’aquest pla es domiciliaria mentre que les 

empreses del polígon fan servir serveis de recollida comercial i treballen amb 

empreses externes de recollida de residus encara que moltes no ho fan.  

 S’informa que es preveu una passejada ciutadana per cadascun dels barris de Sant 

Andreu, es farà una ruta on la gent podrà recalcar els problemes més significatius. Hi 

ha una proposta de contacte amb associacions del barri perquè puguin participar. 

 El conseller tècnic es posarà en contacte amb les escoles, AMPA i AFAS per veure si 

volen participar-hi. 

S'informa que les qüestions que no han pogut ser resoltes es tornaran a tractar a la sessió de 

retorn. 

 

 


